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Prezident Autoklubu ČR 

V Praze 29. ledna 2020 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

 začátek roku je pravidelně spojen s přípravou sezony, kalendářů, školení jezdců a 

činovníků. A také s tradičním dobrodružstvím Rallye Dakar, která je pro velkou část fanoušků 

motorsportu srdeční záležitostí. I já jsem každý den bedlivě sledoval výsledky nejen 

ambasadorů Autoklubu ČR Martina Prokopa, Aleše Lopraise, Martina Michka, ale všech našich 

jezdců. Moc mě potěšil právě Martin Michek, který jel Dakar poprvé a podal výborný výkon. 

Je určitě velkým příslibem pro příští ročníky.   

 Jak už jsem zmínil, pilně se chystá letošní sezona. Ročenka automobilového sportu s 

propozicemi jednotlivých disciplín je již v tisku, finišuje příprava ročenky motocyklového 

sportu. Tento víkend se konají první školení automobilových jezdců, na kterých budou 

seznámeni se změnami řádů, novou elektronickou přihláškou pro rally, která znamená 

usnadnění administrativy pro posádku i pořadatele. Změnou letos projde také systém 

reprezentační podpory, zařadíme se mezi ostatní největší sportovní organizace, které 

zastřešují činnost a financování reprezentantů. 

 Třetí lednový víkend jsme historicky poprvé hostili oficiální předsezónní seminář 

Mezinárodní automobilové federace FIA pro disciplíny rally a cross-country. Pro více než dvě 

stovky delegátů z celého světa jsme zajistili prostory v klubovém domě Autoklubu ČR, který 

jsem jim s hrdostí představil jako tradicí a historií danou motoristickou adresu č. 1  v naší zemi. 

Mohu s radostí sdělit, že ohlasy byly skvělé, sklidili jsme slova chvály a spokojenosti s tím, že 

se podle pravidelných účastníků jednalo o vůbec nejlepší seminář v jeho jedenáctiletém trvání. 

Určitě k tomu přispělo, že jsme delegáty vzali na vyhlídkovou jízdu hlavním městem a 

prohlídku Pražského hradu. Pro nás to byla skvělá příprava na červencový evropský kongres 

Mezinárodní motocyklové federace FIM, který bude svým rozsahem ještě větší. Děláme pro 

reprezentaci České republiky a Autoklubu ČR maximum. 

 Na závěr bych vám chtěl připomenout, že od ledna je v provozu samostatný benefitní 

systém Autoklubu ČR. Ukončili jsme spolupráci s dosavadními poskytovateli slevového 

programu a asistenčních služeb, jak jsme se jednomyslně dohodli na setkání klubů. Chceme se 

zaměřit na systém slev a výhod výhradně šitých na míru a ke spokojenosti členů Autoklubu ČR.  

Se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


